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PROTOKÓŁ NR XXIX/2021 

z XXIX zwyczajnej Sesji Rady Powiatu Świebodzińskiego 

  w siedzibie Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Świebodzinie ul. Żaków 1 
w dniu 29 września 2021 roku  

 

Ad.1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara o godzinie 13.00 otworzyła i prowadziła 
XXIX zwyczajną Sesję Rady Powiatu Świebodzińskiego VI kadencji. 

Poinformowała, że sesja została zwołana prawidłowo. Stwierdziła, że na stan 
17 radnych obecnych jest 14, w związku z tym Rada jest władna, aby 
podejmować prawomocne uchwały. Lista obecności radnych stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Urszula Miara poinformowała, że uczestnicząc w sesji 

Rady Powiatu wyraża się zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich 
danych osobowych i wizerunku w myśl art. 6 ust. 1 lit. a oraz art. 9 ust. 2 lit. 

e rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie 
ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w 
sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 
2016r. – tzw. RODO.  

 
Przewodnicząca Rady Urszula Miara powitała Starostę Świebodzińskiego 
Zbigniewa Szumskiego, Wicestarostę Świebodzińskiego Andrzeja 

Chromińskiego, wszystkich Radnych Powiatu, Panią Dorotę Karbowiak 
Skarbnika Powiatu Świebodzińskiego, Panią Dagmarę Dąbrowską Radcę 

Prawnego, Panią Katarzynę Lachowicz Dyrektor SOSW w Świebodzinie, 
Wiesławę Cieplicką Prezes Zarządu Nowego Szpitala w Świebodzinie, Pana 
Ryszarda Skonieczka Wójta Gminy Lubrza, Panią Ludmiłę Janik Dyrektora 

PCPR w Świebodzinie Naczelników Wydziałów, pracowników Starostwa, oraz 
wszystkie pozostałe osoby obserwujące, sesję w mediach.  

 
Ad.2  
Przewodnicząca Rady Urszula Miara przedstawiła porządek obrad, który został 

przesłany radnym wraz zawiadomieniem. (Zawiadomienie stanowi złącznik nr 
2 do protokołu). 

 
Na wniosek Zarządu Powiatu Starosta Zbigniew Szumski zawnioskował o 
rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie udzielenia przez 

Powiat Świebodziński pomocy finansowej dla Gminy Łagów (Druk Nr 363). 
 

Rada Powiatu Świebodzińskiego w obecności 14 radnych 

jednogłośnie (14za,0przeciw,0wstrz.) wyraziła zgodę na wprowadzenie 
do porządku obrad projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Powiat 

Świebodziński pomocy finansowej dla Gminy Łagów (Druk Nr 363) – 

imienny wykaz głosowania, załącznik nr 3.  
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W dalszej części obrad Przewodnicząca Rady Urszula Miara odczytała 

porządek obrad z wprowadzoną zmianą:  
1.Otwarcie XXIX sesji Rady Powiatu i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Przedstawienie porządku obrad. 
3.Omówienie protokołu z sesji Rady Powiatu w dniu 15.06.2021r.  

4.Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym (Druk 
Nr 362).  

5.Interpelacje i zapytania radnych. 

6.Realizacja zadań Powiatu Świebodzińskiego w zakresie ochrony zdrowia w 
2020r. i I półroczu 2021 roku (Druk Nr 354). 

7.Analiza informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Świebodzińskiego za pierwsze półrocze 2021 roku oraz informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej (Druk Nr 353). 

8. Roczne sprawozdania z działań podjętych w 2020r. na terenie Powiatu 
Świebodzińskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie 

Nadzory Wodne: Sulechów i Świebodzin (Druk Nr 346), Nowy Tomyśl (Druk 
Nr 344), Słubice (Druk Nr 345) oraz Krosno Odrzańskie (Druk Nr 343). 

9. Podjęcie uchwał: 

1)w sprawie powierzenia Gminie Świebodzin realizacji zadania polegającego 
na prowadzeniu Strefy Płatnego Parkowania na drogach powiatowych w 
Świebodzinie (Druk Nr 348); 

2)w sprawie powierzenia Gminie Świebodzin realizacji zadania pn. 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 1202F w m. Jeziory” (Druk Nr 349); 

3)w sprawie pozbawienia odcinka drogi nr 1210F relacji Szczaniec - Ojerzyce, 

na odcinku przebiegającym od skrzyżowania z drogą powiatową nr 1202F w 
m. Ojerzyce do skrzyżowania z drogą powiatową nr 1211F w m. Szczaniec, 

kategorii dróg powiatowych (Druk Nr 351);  
4)w sprawie pozbawienia dróg nr 1268F relacji Boryszyn - Wysoka, na 
odcinku przebiegającym od skrzyżowania z 1242F w m. Boryszyn do granicy 

powiatu; nr 1244F Lubrza- Nowa Wioska – Mostki, na odcinku od m. Nowa 
Wioska do skrzyżowania z DK92; nr 1241F Trzęsawa – Zagaje – Trzęsawa, 

cała droga, kategorii dróg powiatowych (Druk Nr 355); 
5)zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków na 
zadania z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

do realizacji w 2021r. (Druk Nr 356); 
6) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 Powiatu 
Świebodzińskiego (Druk Nr 357);  

7) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Świebodzińskiego na lata 2020-2028 (Druk Nr 358); 

8)w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców bloków przy ul. Konarskiego 
w Świebodzinie dotyczącej sprzeciwu wobec planów przebudowy ul. 
Konarskiego w Świebodzinie (Druk Nr 350); 

9)w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 6 lipca 2021r. w sprawie cyt. 
„likwidacji domu dziennego pobytu w Świebodzinie - ratujmy Homini!” 
(Druk Nr 360); 

10)w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Świebodzinie (Druk Nr 352);  

11)w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Starostwa dot. braku 
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odpowiedzi i reakcji mających ma celu poprawę stanu technicznego drogi 

powiatowej nr 1221F relacji Jordanowo - Nowy Dworek  (Druk Nr 359); 
12) w sprawie udzielenia przez Powiat Świebodziński pomocy finansowej dla 

Gminy Łagów (Druk Nr 363). 

10.Sprawy różne: 

- informacja Zarządu Powiatu o wysokości wszystkich umorzonych 
wierzytelności oraz udzielonych ulg o charakterze cywilnoprawnym wg stanu 
na dzień 31.12.2020r. (Druk Nr  347). 

11. Zamknięcie obrad XXIX sesji.  
 

Ad.3  
Przewodnicząca Rady Urszula Miara poinformowała, że do protokołu sesji 
Rady Powiatu z dnia 15.06.2021r. nie zgłoszono uwag, w związku z tym 

stwierdziła, że protokół został przyjęty.    
 

Ad.4 

Informację z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym (Druk 
Nr 362), radni otrzymali wraz zawiadomieniem. (Informacja stanowi złącznik 

nr 4 do protokołu). Starosta Zbigniew Szumski poinformował, że zarząd 
spotkał się na posiedzeniu w dniu wczorajszym, na którym: 

- zaopiniowano pozytywnie propozycję zaliczenia do kategorii dróg gminnych 
następującą drogę wewnętrzną na terenie wsi Kosieczyn: ul. Marcina Rożka 
(droga wewnętrzna, dz. nr 664, 651/6, 668/1); 

- zaproponowano udzielenie przez Powiat Świebodziński pomocy finansowej 
dla Gminy Łagów w formie dotacji celowej w wysokości 15.000zł, z 

przeznaczeniem na dofinansowanie działalności Ochotniczej Straży Pożarnej z 
Jemiołowa ze wskazaniem na współfinansowanie zakupu średniego 
samochodu ratowniczo-gaśniczego; 

- dokonano zmian w planach dochodów i wydatków na 2021r.; 
- wprowadzono autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2021 Powiatu Świebodzińskiego; 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że informację z działalności Zarządu 
Powiatu w okresie międzysesyjnym uważa się za przyjętą.  

Ad.5 

Radni interpelacji nie złożyli.  

Ad.6 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara poinformowała, że sprawozdanie z 
realizacji zadań Powiatu Świebodzińskiego w zakresie ochrony zdrowia w 

2020r. i I półroczu 2021 roku (Druk Nr 354) zostało przesłane wraz z 
materiałami na sesję. Było ono przedmiotem obrad Komisji stałych Rady 
Powiatu Świebodzińskiego. (Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu). Zaproponowano, aby w tym punkcie pani Wiesława Cieplicka 
Prezes Zarządu Nowy Szpital w Świebodzinie uzupełniła informację.  

 
Wiesława Cieplicka Prezes Zarządu Nowy Szpital w Świebodzinie szczegółowo 
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omówiła działalność spółki z o.o. ,,Nowy Szpital w Świebodzinie,” działalność 

spółki z o.o. Ratownictwo Medyczne oraz stan zdrowia mieszkańców powiatu 
zgodnie z załącznik nr 5 do protokołu. Poruszone zostały min. tematy związane 

z zadaniami zrealizowanymi do dnia 31.12.2020: W roku 2020 udało się 
Nowemu Szpitalowi w Świebodzinie zrealizować inwestycję w zakresie 
dostosowania pomieszczeń po byłej pralni szpitalnej na potrzeby Pracowni 

rezonansu magnetycznego. W celu uruchomienia pracowni wykonano prace 
adaptacyjne na łączną kwotę 732.772,00 zł. Nowo uruchomiona pracownia 
została wyposażona w rezonans magnetyczny Optima 360 produkcji GE, 

którego koszt zakupu wyniósł 2.038.500 zł. Całkowita wartość inwestycji 
uwzględniająca prace budowlane, zakup urządzenia oraz nadzór inwestorski 

to 2.771.272 zł. 2. W związku z zagrożeniem jakie pojawiło się z powodu 
podważania słupków ogrodzeniowych przez korzenie drzew oraz ze względu na 
bardzo zły stan techniczny budynku portierni i ogrodzenia, które nie były 

poddawane remontowi i renowacji od wielu lat, zrealizowano zadanie 
„Rozbiórka budynku portierni, przebudowa ogrodzenia oraz budowa miejsc 

postojowych dla samochodów osobowych a także remont drogi pożarowej”. 
Wartość przeprowadzonej inwestycji to 166.000,00 zł. 3. W roku 2020 
wykonano zadanie polegające na dostosowaniu pomieszczeń po byłej 

sterylizacji na potrzeby punktu dystrybucji materiału sterylnego. Wydzielenie 
w ramach pomieszczeń po byłej sterylizacji punktów do ekspedycji materiału 
skażonego, odbioru materiału sterylnego i miejsca przeznaczonego do mycia 

elementów transportowych kosztowało 99 816,74 zł. Zadania zrealizowane do 
dnia 30.06.2021: 1. Na podstawie zaakceptowanej przez Komendanta 

Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej ekspertyzy pożarowej opracowany 
został projekt w zakresie dostosowania budynku głównego szpitala do 
wymogów ochrony przeciwpożarowej. W związku z koniecznością wymiany 

części stolarki okiennej projekt został wysłany do uzgodnienia przez 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Pozytywna opinia konserwatora 

pozwoli wystąpić o pozwolenie na budowę oraz przeprowadzić postępowanie 
na wybór wykonawcy. Zgodnie z zaleceniami straży pożarnej wykonane 
zostaną: - zabezpieczenie przed zadymieniem klatki schodowej budynku 

szpitala, - zapewnienie wymaganej długości dojść ewakuacyjnych, - 
zapewnienie oświetlenia ewakuacyjnego. 2. Uzyskano decyzję pozwolenia na 
budowę w zakresie przebudowy pomieszczeń na potrzeby bloku operacyjnego. 

Zgodnie z opracowanym projektem budowalnym w ramach bloku 
operacyjnego wykonane zostaną: - zapewnienie pomieszczenia przygotowania 

pacjenta w bloku operacyjnym, - zapewnienie w bloku śluzy szatniowej, przez 
którą wchodzi personel wraz z pomieszczeniem higieniczno-sanitarnym 
znajdującym się pomiędzy szatnią czystą i brudną (wyposażoną dodatkowo w 

natrysk), - zapewnienie pomieszczenia porządkowego wyposażonego w zlew z 
baterią. Zadania planowane do realizacji do dnia 31.12.2021: 1. Zapewnienie 
śluzy umywalkowo-fartuchowej w zespole porodowym, przez którą powinien 

wchodzić personel. 2. Zapewnienie w składzie pracowni badań 
endoskopowych pokoju z co najmniej jednym stanowiskiem wybudzeniowym. 

3. Zabezpieczenie szpitala w rezerwowe źródło wody zapewniające co najmniej 
12-godzinny zapas.  
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Prezes także przedstawiła sytuację szpitala w obliczu pandemii Covid-19, 

powiedziała też o planowanej inwestycji - m.in budowy w m. Ługów nowego 
Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego i związanych z tym zmianami 

organizacyjnymi w szpitalu. Prezes Cieplicka wspomniała o nasilającym się 
problemie, a mianowicie roszczenia płacowe pracowników szpitala.  
 

Radna Jolanta Starzewska zabrała głos w sprawie. Podziękowała za obszerny 
i wyczerpujący materiał. 

 
Przewodnicząca Rady Urszula Miara podziękowała p. Prezes za wyczerpującą 

informację oraz za wzorcowe zarządzanie podległą placówką. Podziękowania 
skierowała również do właścicieli szpitala, personelu oraz wszystkich 
pracowników.    

 
Starosta Zbigniew Szumski podziękował za przygotowany materiał. 

Podziękował pani Prezes, która pełni rolę także lidera, który odgrywa bardzo 
ważną rolę w całym konsorcjum, z którym współpracujemy. Wspomniał także 
o spółce z o.o. ,,Nowy Szpital w Świebodzinie”, jako placówki działającej w sieci 

szpitali.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że informacja o realizacji 

zadań Powiatu Świebodzińskiego w zakresie ochrony zdrowia w 2020r. 
i I półroczu 2021 roku została przez Radę Powiatu Świebodzińskiego 

przyjęta. 
 

Ad.7 

Przewodnicząca Urszula Miara poinformowała, że informację z przebiegu 
wykonania budżetu Powiatu Świebodzińskiego za pierwsze półrocze 2021 roku 

oraz informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej (Druk Nr 
353), zostało przesłane wraz z materiałami na sesję. Było ono przedmiotem 
obrad Komisji stałych Rady Powiatu Świebodzińskiego. (Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu).  
 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania, sugestie lub 
uwagi do w/w sprawozdania. Poinformowała, że wpłynęła z Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Zielonej Górze pozytywna opinia o przebiegu wykonania 

budżetu za I półrocze 2021r. 
 

Pytań nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że 
informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Świebodzińskiego 
za pierwsze półrocze 2021 roku oraz informacja o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej została przez Radę Powiatu 
Świebodzińskiego przyjęta. 
 

Ad.8 
Roczne sprawozdania z działań podjętych w 2020r. na terenie Powiatu 

Świebodzińskiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie 
Nadzory Wodne: Sulechów i Świebodzin (Druk Nr 346) – załącznik nr 7, Nowy 
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Tomyśl (Druk Nr 344) – załącznik nr 8, Słubice (Druk Nr 345) – załącznik nr 9 

oraz Krosno Odrzańskie (Druk Nr 343) – załącznik nr 10. 
 

Rada Powiatu Świebodzińskiego przyjęła roczne sprawozdania z 
działań podjętych w 2020r. na terenie Powiatu Świebodzińskiego przez 
Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Nadzory Wodne: 

Sulechów i Świebodzin, Nowy Tomyśl, Słubice oraz Krosno Odrzańskie. 

 
Ad.9 

Podjęcie uchwał: 
1/ w sprawie powierzenia Gminie Świebodzin realizacji zadania polegającego 

na prowadzeniu Strefy Płatnego Parkowania na drogach powiatowych w 
Świebodzinie (Druk Nr 348), który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję 
i stanowi załącznik 11 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do 

projektu tej uchwały.  
 
Radny Krzysztof Warcholik zabrał głos w sprawie. ”Chcielibyśmy, przynajmniej 

ja chciałbym w imieniu klubu radnych Prawa i Sprawiedliwości podzielić się z 
Państwem taką naszą opinią. Natomiast z uwagi na to, że jako radni rady 

powiatu taką opinię chcemy wydać. Oczywiście sama kompetencja do 
utworzenia tej strefy stworzenia regulaminu, użytkowania i wszystkich zasad 
funkcjonujących leży wyłącznie w kompetencji Rady Gminy. Chcielibyśmy 

zaapelować, aby przede wszystkim problem uporządkowania ruchu 
komunikacyjnego w samym mieście Świebodzinie i jego ścisłym centrum 

należy rozwiązać, uporządkować, bo od lat się borykamy z trudnościami 
chociażby z zaparkowaniem. Przy ostatecznym kształcie tego roku, należy 
wziąć pod uwagę nie tylko rozwiązania komunikacyjne, ale przede wszystkim 

mieszkańców, dlatego, że my dla mieszkańców i w imieniu mieszkańców 
funkcjonujemy. Chcielibyśmy, żeby problemy tych mieszkańców, przede 
wszystkim tych, którzy niekoniecznie są w dobrej sytuacji finansowej rodzin 

wielodzietnych i niepełnosprawnych tworząc regulamin, wzięła pod uwagę ich 
sytuację i to, o czym mówił, było pan projektant, aby nie było takie pokusy, że 

strefa płatnego parkowania ma być takim elementem do zarabiania, a wręcz 
odwrotnie, aby ustalając ceny za parkowanie były one naprawdę minimalne, 
o których projektant mówił, żeby były dostosowane do aktualnej sytuacji i żeby 

w ostatecznym rozrachunku wziąć pod uwagę dobro mieszkańca 
Świebodzina”.  

 
Radna Jolanta Starzewska zabrała głos w sprawie. ”Też chciałabym tutaj 
dołączyć się do tego wniosku klubu PiS. Na ostatnim spotkaniu zwracaliśmy 

uwagę na przedsiębiorców, którzy będą mieli wiele utrudnień, na różne firmy, 
które będą w sklepie tego płatnego parkowania, mieszkańców najbliższym 

obrębie tej strefy i bardzo nam zależy, żebyśmy mogli jakoś nie wiem, czy 
uczestniczyć w tworzeniu tego regulaminu, czy zgłaszać pisemnie, swoje 
propozycje, żeby regulamin tworzony przez Radę Miejską wziął pod uwagę 

wszystkie głosy mieszkańców”.  
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Starosta Zbigniew Szumski zabrał głos w sprawie. „Nowe wyzwania dla nas 

wszystkich. Wydaje mi się, że czas dojrzał do tego, żeby dobrze popracować 
nad tymi strefami płatnego parkowania. Projekt jest dobry, ja mogę tak sądzić 

po tych opiniach i po reakcji radnych, którzy uczestniczyli w spotkaniu z 
projektantem. Ten projekt zakłada kilka różnych wariantów finansowego 
funkcjonowania tej strefy. Parkingi rotacyjnej to jest też element miejskiej 

polityki związanych z niską emisją. Fajnie, że robimy krok do przodu. Temat 
jest oczywiście zawsze społeczny, kontrowersyjny i będzie niósł ze sobą 

szeroką dyskusję”.  
 
Pytań i uwag więcej nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady 
stwierdziła kworum (14 radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
projektu uchwały. 

 
Głosowało 14 radnych, 11za, 0przeciw, 3wstrz., w związku z tym 

Rada Powiatu Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XXIX/224/2021 w sprawie powierzenia Gminie Świebodzin realizacji 
zadania polegającego na prowadzeniu Strefy Płatnego Parkowania na 

drogach powiatowych w Świebodzinie. Uchwała stanowi załącznik nr 12, 

a imienny wykaz głosowania załącznik nr 13. 
 

2/ w sprawie powierzenia Gminie Świebodzin realizacji zadania pn. 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 1202F w m. Jeziory” (Druk Nr 349), który 
radni otrzymali wraz z materiałami na sesję i stanowi załącznik 14 do 

protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do 
projektu tej uchwały. 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła 
kworum (14 radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. 
 

Głosowało 14 radnych, 14za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym 

Rada Powiatu Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXIX/225/2021 w sprawie powierzenia Gminie Świebodzin realizacji 

zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1202F w m. Jeziory” 
(Druk Nr 349). Uchwała stanowi załącznik nr 15, a imienny wykaz głosowania 

załącznik nr 16. 

 
3/ w sprawie pozbawienia odcinka drogi nr 1210F relacji Szczaniec - Ojerzyce, 

na odcinku przebiegającym od skrzyżowania z drogą powiatową nr 1202F w 
m. Ojerzyce do skrzyżowania z drogą powiatową nr 1211F w m. Szczaniec, 
kategorii dróg powiatowych (Druk Nr 351), który radni otrzymali wraz z 

materiałami na sesję i stanowi załącznik 17 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do 

projektu tej uchwały. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła 

kworum (14 radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 
uchwały.  
 

Głosowało 14 radnych, 14za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym 
Rada Powiatu Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XXIX/226/2021 w sprawie pozbawienia odcinka drogi nr 1210F relacji 
Szczaniec - Ojerzyce, na odcinku przebiegającym od skrzyżowania z 

drogą powiatową nr 1202F w m. Ojerzyce do skrzyżowania z drogą 
powiatową nr 1211F w m. Szczaniec, kategorii dróg powiatowych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 18, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 

19. 
 

4) w sprawie pozbawienia dróg nr 1268F relacji Boryszyn - Wysoka, na 

odcinku przebiegającym od skrzyżowania z 1242F w m. Boryszyn do granicy 
powiatu; nr 1244F Lubrza- Nowa Wioska – Mostki, na odcinku od m. Nowa 

Wioska do skrzyżowania z DK92; nr 1241F Trzęsawa – Zagaje – Trzęsawa, cała 
droga, kategorii dróg powiatowych (Druk Nr 355), który radni otrzymali wraz 
z materiałami na sesję i stanowi załącznik 20 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do 

projektu tej uchwały. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła 

kworum (14 radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 
uchwały. 

 
Głosowało 14 radnych, 14za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym 

Rada Powiatu Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XXIX/227/2021 w sprawie pozbawienia dróg nr 1268F relacji Boryszyn 
- Wysoka, na odcinku przebiegającym od skrzyżowania z 1242F w m. 

Boryszyn do granicy powiatu; nr 1244F Lubrza- Nowa Wioska – Mostki, 
na odcinku od m. Nowa Wioska do skrzyżowania z DK92; nr 1241F 
Trzęsawa – Zagaje – Trzęsawa, cała droga, kategorii dróg powiatowych. 

Uchwała stanowi załącznik nr 21, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 
22. 
 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków na 
zadania z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych do 

realizacji w 2021r. (Druk Nr 356), który radni otrzymali wraz z materiałami na 
sesję i stanowi załącznik 23 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do 
projektu tej uchwały. 

 
Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła 

kworum (14 radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 
uchwały. 
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Głosowało 14 radnych, 14za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym 

Rada Powiatu Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXIX/228/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i 
wysokości środków na zadania z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych do realizacji w 2021r. Uchwała stanowi 

załącznik nr 24, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 25. 
 

6) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 Powiatu 
Świebodzińskiego (Druk Nr 357); który radni otrzymali wraz z materiałami na 

sesję i stanowi załącznik 26 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do 

projektu tej uchwały. 
 

Skarbnik Dorota Karbowiak zgłosiła w imieniu Zarządu Powiatu Autopoprawkę 
do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 

Powiatu Świebodzińskiego. Wyjaśniła, że autopoprawka dotyczy zwiększenia 
dochodów i wydatków budżetu o kwotę 417.760 zł.  
 
Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła 
kworum (14 radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem Autopoprawki 

Zarządu Powiatu Świebodzińskiego z dnia 28 września 2021r. 
 

Głosowało 14 radnych, 14za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym 

Rada Powiatu Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Autopoprawkę 
Zarządu Powiatu Świebodzińskiego z dnia 28 września 2021r. do 
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 

Powiatu Świebodzińskiego. Autopoprawka stanowi załącznik nr 27, a 

imienny wykaz głosowania załącznik nr 28. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum (14 radnych) i zarządziła 
głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały wraz autopoprawką.  

 
Głosowało 14 radnych, 14za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym 

Rada Powiatu Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXIX/229/2021 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 
Powiatu Świebodzińskiego. Uchwała stanowi załącznik nr 29, a imienny 

wykaz głosowania załącznik nr 30. 
 

7) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Świebodzińskiego na lata 2020-2028 (Druk Nr 358), który radni otrzymali 
wraz z materiałami na sesję i stanowi załącznik 31 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do 

projektu tej uchwały. 
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Skarbnik Dorota Karbowiak poinformowała, że Zarząd Powiatu nie przygotował 

autopoprawkę do tego projektu, ponieważ w załączniku nr 1 zawarte są kwoty 
wynikające z uchwały budżetowej stąd nastąpi aktualizacja sald w tym 

załączniku.  
 
Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła 

kworum (14 radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 
uchwały. 
 

Głosowało 14 radnych, 14za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym 
Rada Powiatu Świebodzińskiego większością głosów podjęła Uchwałę 

Nr XXIX/230/2021 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Powiatu Świebodzińskiego na lata 2020-2028 Uchwała stanowi załącznik 

nr 32, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 33. 
 

 

8/ w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców bloków przy ul. Konarskiego 
w Świebodzinie dotyczącej sprzeciwu wobec planów przebudowy ul. 

Konarskiego w Świebodzinie (Druk Nr 350), który radni otrzymali wraz z 
materiałami na sesję i stanowi załącznik 34 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do 
projektu tej uchwały. 

 
Starosta podkreślił, że petycja zakończyła się konsensusem.    
 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła 
kworum (14 radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. 
 

Głosowało 14 radnych, 14za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym 

Rada Powiatu Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXIX/231/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców bloków 

przy ul. Konarskiego w Świebodzinie dotyczącej sprzeciwu wobec 
planów przebudowy ul. Konarskiego w Świebodzinie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 35, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 36. 

 
9/ w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 6 lipca 2021r. w sprawie cyt. 
„likwidacji domu dziennego pobytu w Świebodzinie - ratujmy Homini!” (Druk 

Nr 360), który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję i stanowi załącznik 
37 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do 
projektu tej uchwały. 

 
Radna Jolanta Starzewska zabrała głos w sprawie. Podkreśliła, że 

„Stowarzyszenie chciałoby nas zaangażować bardzo mocno w utrzymanie tego 
domu, a my nie jesteśmy uprawnieni. Nie mamy takiej możliwości, ale problem 
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istnieje i teraz jak go rozwiązać? Myślę, że wielu z tych mieszkańców, którzy 

się podpisali pod tą petycją, nie wiedzą jaki jest w ogóle status tego 
stowarzyszenia i funkcjonowania tego domu opieki. To tylko gwoli, jakby 

rozszerzenia tej informacji, że po stronie powiatu absolutnie nie leży 
jakakolwiek wina. Myślę, że tu Starosta również deklarował na komisji 
edukacji chęć pomocy, ale tylko takiej, do jakiej uprawnione jest powiat. 

Liczymy na to, że ja jako mieszkaniec i moja rodzina liczę na to, że 
Stowarzyszenie w odpowiednim momencie sięgnie po środki, aby te miejsca 
opieki dla tych seniorów utrzymać”.  

 
Starosta podkreślił, że stanowisko oparte zostało na wniosek, który 

wypracowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. W zasadzie się z nim 
zgadzamy i tutaj do dodanie nic nie mamy. Natomiast kwestia funkcjonowania 
i organizacji samego stowarzyszenia, to nie nasz temat. Natomiast problem 

generalnie, który jest poruszany, czyli kwestii opieki nad ludźmi starszymi, 
jest bezpośrednio zadaniem gminnie. Nie weźmiemy na siebie kolejnego 

zadania, które nie jest statutowo na przypisane. Po pierwsze nie mam takiej 
możliwości prawnych po drugie nie mamy na to dedykowanych pieniędzy. 
 

Przewodnicząca Urszula Miara poinformowała, że przynajmniej 2 razy 
uczestniczyła w takich oficjalnych spotkaniach, zarówno z rodzinami, jak i z 

kierownictwem czy z grupą, która zarządza tym domem opieki oraz z 
pacjentami. Zmierza to w kierunku opieki komercyjnej i tak chyba powinno 
być.  

 
Pytań i uwag więcej nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady 
stwierdziła kworum (14 radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
projektu uchwały. 
 

Głosowało 14 radnych, 14za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym 
Rada Powiatu Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XXIX/232/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 6 lipca 2021r. w 
sprawie cyt. „likwidacji domu dziennego pobytu w Świebodzinie - 
ratujmy Homini!”. Uchwała stanowi załącznik nr 38, a imienny wykaz 

głosowania załącznik nr 39. 
 
10/ w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Świebodzinie (Druk Nr 352), który radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję i stanowi załącznik 40 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do 

projektu tej uchwały. Dodało, że w podstawie prawnej wkradł się błąd, trzeba 
dopisać z późn. zm.  
 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła 
kworum (14 radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. 
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Głosowało 14 radnych, 14za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym 

Rada Powiatu Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXIX/233/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Świebodzinie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 41, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 
42. 

 
11/ )w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Starostwa dot. braku 
odpowiedzi i reakcji mających ma celu poprawę stanu technicznego drogi 

powiatowej nr 1221F relacji Jordanowo - Nowy Dworek  (Druk Nr 359), który 
radni otrzymali wraz z materiałami na sesję i stanowi załącznik 43 do 

protokołu. 
 
Starosta zabrał głos w sprawie. Poinformował, że były udzielone przez powiat 

odpowiedzi i reakcje dotyczące poprawy stanu technicznego drogi powiatowej 
nr 1221F relacji Jordanowo - Nowy Dworek. Starosta wspomniał o spotkaniu 

z radą sołecką Jordanowa i Nowy Dworek dot. drogi powiatowej. Zostały 
przedstawione wszystkie możliwości, które powiat w tym momencie może 

zaproponować.  
 
Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do 

projektu tej uchwały. 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła 
kworum (14 radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 
uchwały. 

 
Głosowało 14 radnych, 14za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym 

Rada Powiatu Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXIX/234/2021 w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 
Starostwa dot. braku odpowiedzi i reakcji mających ma celu poprawę 

stanu technicznego drogi powiatowej nr 1221F relacji Jordanowo - Nowy 
Dworek. Uchwała stanowi załącznik nr 44, a imienny wykaz głosowania 

załącznik nr 45. 

 
12/ w sprawie udzielenia przez Powiat Świebodziński pomocy finansowej dla 

Gminy Łagów (Druk Nr 363), który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję 
i stanowi załącznik 46 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do 
projektu tej uchwały. 

 
Radny Michał Rudolf zabrał głos w sprawie. Wyjaśnił, że Ochotnicza Straż 
Pożarna z Jemiołowa działa nieprzerwanie od 1947r. natomiast od 1994r. jako 

jedna z pierwszych na terenie naszego powiatu została włączona do Krajowego 
Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. Przez cały ten czas strażacy ochotnicy 

walczą z żywiołami i wszelkimi zagrożeniami do jakich dochodzi na terenie 
Gminy Łagów, Powiatu Świebodzińskiego oraz Województwa Lubuskiego. 
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Zaznaczyć należy, że samochód, o którym mowa kosztuje 800 000zł. OSP z 

Jemiołowa pozyskała środki w wysokości 95% jego wartości, tj. 760.000zł. 
Środki pozyskano z budżetu Krajowego Systemu Ratownictwa Gaśniczego, 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz 
Gminy Łagów. W związku z powyższym poprosił radnych o przychylenie się i 
wyrażenie pozytywnej opinii w sprawie podjęcia uchwały.  

 
Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła 

kworum (14 radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 
uchwały. 
 

Głosowało 14 radnych, 14za, 0przeciw, 0wstrz., w związku z tym 
Rada Powiatu Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
XXIX/235/2021 w sprawie udzielenia przez Powiat Świebodziński 

pomocy finansowej dla Gminy Łagów. Uchwała stanowi załącznik nr 47, a 

imienny wykaz głosowania załącznik nr 48. 

 
Opinie komisji do w/w projektów uchwał stanowią załącznik nr 49 do 
protokołu. 

 
Ad.10  

Rada Powiatu Świebodzińskiego zapoznała się z informacją Zarządu Powiatu 
o wysokościach umorzonych wierzytelności oraz udzielonych ulg w roku 
budżetowym o charakterze cywilnoprawnym na dzień 31.12.2020r. – załącznik 

nr 50. 

 
Ad.11 

Radny Michał Motowidełko poinformował, że wystąpił do Biura Inwestycji PKP 
S.A. Dyrektor, który koordynuje projektem modernizacji Świebodzińskiego 

Dworca PKP udzielił informacji o aktualnym stanie prac. Radny min. 
podkreślił, że roboty budowlane prowadzone są od czerwca 2021. Planowany 
termin ukończenia robót to 2 połowa 2022 roku. W ramach przebudowy 

zostaną wykonane między innymi renowacja elewacji dachu, roboty 
konstrukcyjne, wymiana stolarki okiennej i drzwiowej, instalacji wewnętrznej 
i sieci zewnętrzne, systemy teletechniczne. Kotłownia gazowa, przebudowa 

wnętrz dla nowych funkcji, wyposażenie, zagospodarowanie terenu przy 
dworcu. Roboty wykonane są pod nadzorem konserwatorskim dzięki 

przebudowie, dworzec stanie się przyjazne również dla osób o ograniczonej 
sprawności ruchowej. Zlikwidowane zostaną bariery architektoniczne oraz 
wprowadzony zostanie szereg usprawnień dla osób z niepełnosprawnościami, 

między innymi ścieżki prowadzące dla osób niewidomych. Niedowidzących 
maty z planem dotykowym oraz oznakowanie o metodą Brajla. Obecnie 

prowadzone są roboty rozbiórkowe, a także oceny i badania konserwatorskie, 
co wynika z zabytkowego charakteru budynku. Ponadto wykonawca 
przygotowuje się do instalacji zbiorników przeciwpożarowych, a także 

wykonania prac konstrukcyjnych oraz polegających na renowacji elewacji. W 
4 kwartale planowane jest przeniesienie obsługi podróżnych do kontenerowego 
dworca tymczasowego będą się w nim mieścić poczekalnia toalety oraz kasa 
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biletowa. To jest na ten moment to, co się dzieje na naszym Świebodzińskim 

Dworcu. Zapewne pan radny Mirosław Algierski za jakiś miesiąc czy 2 jak 
znam życie odezwie się znowu z prośbą o to, żeby zobaczyć jaki jest stan pracy, 

jakie etapie przed nami zatem pewnie na najbliższych sesjach również będę 
informował.  
 

Ryszard Skonieczek Wójt Gminy Łagów zabrał głos w sprawie. Poruszył temat 
przejętych przez Gminę Lubrza, dróg powiatowych. Wójt liczy na zewnętrzne 

środki, bo naturalną rzeczą jest, że przy budżecie własnym, którym 
zarządzamy, nie jesteśmy w stanie przebudować drogi, ale tutaj proszę też o 
przychylność Radnych Rady, Pana Starosty w naszych wspólnych 

poczynaniach.  Na przyszłość, jest to jakieś krok, który nas przybliża do siebie 
i myślę, że wspólnymi siłami udaje nam się to wykonać. Pewne rzeczy, które 
do tej pory były poza naszym zasięgiem, zarówno starostwa, jak i gminy, czego 

przykładem jest obecnie realizowana inwestycja, droga Mostki-Przełazy II etap. 
 
Starosta Zbigniew Szumski zasygnalizował kilka najpilniejszych spraw: 
- rozpoczęły się inwestycje związane z remontem drogi Mostki-Przełazy II etap 

oraz Wilkowo-Borów. Obydwie inwestycje powinny być skończone do końca 
czerwca przyszłego roku z wyjątkiem III etapu Wilkowo-Borów.  
- II etap inwestycji w I LO w Świebodzinie -podłączenia gazu do nowej kotłowni, 

zaplonowane jest na 11 października.  
 
 
Przewodnicząca Rady Urszula Miara zgłosiła sprawy: 
- dostałam informację, iż na ul. Poznańskiej w Świebodzinie (okolice stacji 

benzynowej – składnicą złomu) jest wylewana jakaś ciecz cuchnąca lepka. 
Proszę służby do tego uprawnione o interwencję i wizję lokalną. Kontakt osoby 
zgłaszającej jest mi znany.  

-  następna sesja Rady Powiatu zaplanowana  została na dzień 27 października 
2020r. godz.10:00 

 
 
Ad.11 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodnicząca Rady o godz. 15.30 
zamknęła XXIX zwyczajną sesję Rady Powiatu Świebodzińskiego VI kadencji.  

 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:  
Inspektor Anna Kowalik  
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